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Deltagere: Elevrådet er ikke inviteret 

Afbud fra Pernille J 

 

 

 

             

 

 

 

Mødedato: 27/4-22  

Mødetid: Kl. 17.15-19.00  

Mødested: Lærerværelset 

   

D: Drøftelse 

B: Beslutning 

O: Orientering 

 

Punkt 1 

15 min 
B + O: Godkendelse af dagsorden og præsentationsrunde 

Indhold  

Til referat 

Dagsorden godkendt. 

 

Helene præsenterer sig for bestyrelsen, og kort om de første 

uger på skolen. 

Bestyrelsens medlemmer præsenterer sig. 

 

Ansvar  

 

Punkt 2 

10 min 
O: Information fra… 

Indhold 

- Elevråd – deltager ikke 
 

- Formand – har ikke informationer 
 

- Medarbejdere 
-  god opstart af Helene 

             - god opstart af før-skole-børn i SFO 
 

- Ledelse 
se under punkt 1. 
 

http://www.lilleaaskolen.dk/


 2 

Til referat  

Ansvar  

 

Punkt 3 

20 min 
D + B Trafiksikkerhed 

Indhold 

 

Jvf. nedenstående har vi mulighed for en samtale og besigtigelse af 

trafiksikkerheden omkring vores skole. Vi skal have aftalt om vi øn-

sker en sådan, og have meldt tilbage, hvis vi ønsker det. 

 

Kære alle skoler i Favrskov Kommune 

 

I 2022 er det politisk bestemt at Favrskov Kommune skal have ekstra 

fokus på trafiksikkerheden på veje og stier omkring skolerne.  

 

Derfor tilbyder vi alle skoler en individuel samtale og besigtigelse, 

hvor vi gennemgår de trafiksikkerhedsmæssige problematikker der er 

omkring jeres skole, og mulige løsninger herpå. Her vil Trafik og Veje 

kigge på veje og stier, uden for skolens ejendom. Er der ønsker til ek-

sempelvis ændringer til parkeringspladsen, overbringes disse ønsker 

til Ejendomcenteret.  

 

De projekter som Trafik og Veje vurderer kan have en stor effekt på 

trafiksikkerheden, vil komme med i kommunens ”Tekniske Priorite-

ringskatalog” sammen med øvrige trafiksikkerhedsprojekter. Midlerne 

til trafiksikkerhed bliver forvaltet på en måde, så der ses på hvor be-

hovet er størst. Måden vi bl.a. gør det på er at anvende et priorite-

ringsværkstøj, således alle trafiksikkerhedsprojekter bliver vurderet og 

prioriteret på lige fod med hinanden. Resultatet fra dette er et ”Tek-

nisk Prioriteringskatalog”, hvor samtlige projekter oplistes i prioriteret 

rækkefølge. Kataloget danner baggrund for den politiske behandling 

af hvilke projekter der skal bevilliges penge til hvert år. 

 

I 2022 er der samlet set bevilget 1,5 mio. kr. til trafiksikkerhed. Der 

var til sammenligning projekter i prioriteringskataloget fra 2021 for 

over 13 mio. kr. Det er derfor ikke muligt at imødekomme alle ønsker. 

Hvis jeres ønske ikke bliver valgt i 2023, vil ønsket blive overført til 

det næste Tekniske Prioriteringskatalog (2024) hvorefter samme pro-

ces foregår. 

Trafik og Veje vurderer hvert år både nye og eksisterende projekter i 

kataloget, hvor eksisterende projekter på listen opdateres med nyeste 

informationer, såsom uheldsregistreringer. 

 



 3 

Favrskov Kommune opfordrer alle skoler til at have en trafikpolitik. 

Først og fremmest for at gøre elever (og forældre) mere trafiksikre, 

men også for at understøtte lovens krav om færdselsundersvisning på 

alle trin.  

 

 

Trafikpolitik_Børnehus

et_Skattekisten_og_Lilleåskolen september 2015.pdf
 

Til referat 

Bestyrelsen vil gerne have samtale/besigtigelse af vores trafik-

sikkerhedsforhold. 

Vicki  deltager som bestyrelsesrepræsentant. 

Bestyrelsens forslag til fokusområder omkring Lilleåskolen: 

- parkering på grønt areal v. skolevej,  

- optimering af oversigtsforhold v krydset ved Østergade,  

- fodgængerfelt, 

-  skolepatrulje, optimering af skolepatruljens arbejdsbetingel 

   ser, da nogle bilister ikke respekterer patruljens arbejde. 

-  evt. parkeringsforbud ud for udkørslen parkeringspladsen på  

   Skolevej. 

Ansvar Helene tager kontakt til trafik og veje.om mulige datoer 

 

Punkt 4 

20 min 
D + B Hørringssvar 

Indhold  

Til referat 

Helene gennemgik de enkelte del-konklusioner i udkastet til Kva-

litetsrapporten. 

Samlet set er det en rapport der bærer præg af 2 års coronare-

striktioner 

Der er generelt små afvigelser på Favrskov kommunes resultater 

i forhold til landsgennemsnit. 

- Fokus kan måske rettes på screeningen af ordblindhed 

tidligere i skoleforløbet 

- Elevernes trivsel følger landsgennemsnittet, med små af-

vigelser 

- Fokus på målingen på, hvor mange unge der vælger en 

ungdomsuddannelse efter 9 måneder efter 9 klasse. Det 

vil være ønskeligt, at der også indgik en måling efter 10 

klassetrin. For at få et mere samlet billede. 

- Antallet af elever der segregeres til specialkassetilbud er 

næsten uændret, hvilket er lidt højere end forventet, efter 

kommunen indsats omkring inkluderende fællesskaber. 

- Forældretilfredshedsundersøgelsen resultater giver gode 

muligheder med prioriteringskorte over, hvor vigtigt 
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forældrene oplever de enkelte spørgsmål. Ligeledes ville 

et tilsvarende prioriteringskort for SFO-delen være øn-

skeligt. 

Bestyrelsen vil på kommende møde nærstudere priorite-

ringskortets resultat for Lilleåskolen. 

 

Ansvar 

Helene udarbejder udtalelse til kvalitetsrapporten, som rundsen-

des til bestyrelsen til yderlig kommentarer og evt. rettelser. Inden 

svarfristen d. 11.maj. 

 

Punkt 5 

30 min 
D + B Valg til skolebestyrelsen 

Indhold Procedure og planlægning 

Til referat 

Dato for afvikling af valg til bestyrelsen : torsdag d. 19.05.22 kl. 

19.00 i multisalen 

 

Følgende er på valg :   

Peter Rasmussen -    modtager genvalg  

Vicki Larsen -     modtager genvalg 

Pernille Jensen -     modtager ikke genvalg 

Charlotte Vils -     modtager ikke genvalg 

 

Der har ikke været henvendelser fra nogle interesserede foræl-

dre efter bestyrelsens information og opfordring til at opstille til 

bestyrelsen efter sidste bestyrelsesmøde. 

 

Bestyrelsesmedlemmerne vil aktivt opfordre forældre til at stille 

op ved at kontakte evt. mulige forældre. 

 

Eventuelle interesserede forældre kan henvende sig til Jonas 

Sloth for yderlig information om arbejdet i bestyrelsen. 

 

Ansvar   

 

 

Punkt 6 

 
O Kort om skoleårets planlægning  

Indhold  

Til referat 

Helene har holdt MUS samtaler med alle lærerne, for at kunne 

danne sig et overblik over ønsker for kommende skoleår. 

Helene og Jan O. arbejder med udarbejdelse af skoleplan for det 

kommende skoleår. 

I løbet af uge18 vil der være en begyndende fagfordeling 
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Da kommunen har tilgodeset de små skoler med forbedret øko-

nomi i fra kommende skoleår, vil der blive plads til udvidelse af 

antallet af lærer. 

Ansvar   

 

 

Punkt 7 

10 min 
O: De små korte og evt. 

Indhold 

- Charlotte opfordre til at vi skriver ud om øget  spredning af lus 

i øjeblikket. 

- Byrådet har bevilget at Skattekisten får en Vuggestuegruppe 

med op til 8 børn. Opstart  01.05.22 med 3 børn. 

 

Til referat  

Ansvar Knud skriver ud på aula vedr. lus. 

 

 


